
Referat fra Generalforsamling 24. januar 2024  
1. Valg af dirigent 

2. Brugerrådets beretning for det forgangne år v/ Torben Jacobsen 

3. Brugerbetalingspuljen – årsregnskab v/ Karen Blok 

4. Brugerkassen – årsregnskab 

5. Bussens årsregnskab v/ Karen Blok 

6. Indkomne forslag 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer – suppleant 

Bestyrelse: 

Torben Jacobsen – modtager genvalg 

Stig Jensen – modtager genvalg 

Jan Hansen – modtager genvalg 

Eva Nielsen – modtager genvalg 

Suppleant: 

Kirsten Larsen – modtager genvalg 

8.  Valg af revisor: 

Inge Schriver – modtager genvalg 

9. Eventuelt 

- 000  - 

 

Mødet indledt med en sang: Kom maj du søde milde. 

Formand Torben Jacobsen bød velkommen til 34 fremmødte. 

Ad 1. 

Lilian Chor blev valgt som dirigent med akklamation og konstaterede generalforsamlingen lovlig 

indkaldt. 

Ad 2. 

Torben Jacobsen oplyste, at det havde været et år uden epidemier, så huset ikke skulle nedlukkes. 

Seniordans blev forsøgt – ca. 20 interesserede mødte op til prøvetime. Mange ønskede ikke at 

fortsætte, da det ikke var den type dans, man havde regnet med, ligesom tidspunktet om 

eftermiddagen var for sent. Instruktøren ønskede flere på holdet, som derefter blev nedlagt. 

Forårsudflugten gik til Kolding Slot med rundvisning – derfra til Skamlingsbanken til spisning og 

med udsigt til Lillebælt. 

Til indskrivning sæson 2023-2024 blev 220 indmeldt. Nu har vi 282 medlemmer. 

2 Åbent-Hus-arrangementer afholdt. Fin stemning blandt holdene og gæsterne. 

Hjemmesiden kører – viser, hvad der sker i huset, referatet og lignende – besøg den. 



Der er lavet en film med beskrivelse af, hvilke aktiviteter, der er i Aktivitetshuset – er på 

hjemmesiden og Facebooksiden. 

Facebook ændret fra lukket til åben gruppe – har p.t. 248 medlemmer. 

De polstrerede stole i Aktivitetshuset er ombetrukket – så der ser meget mere tiltalende ud. 

Torben takkede alle i Aktivitetshuset, Receptionen, igangsættere, brugere og Brugerråd for godt 

samarbejde. 

Beretningen godkendt med akklamation. 

Ad 3. 

Karen Blok redegjorde for Brugerbetalingspuljen – årsregnskab. Godkendt 

Ad 4. 

Karen Blok redegjorde for Brugerkassen – årsregnskab samt den reviderede balance – godkendt. 

Ad 5. 

Karen Blok redegjorde for Bussens reviderede årsregnskab. Regnskabet godkendt med 

akklamation. 

Ad 6. 

Ingen forslag indkommet. 

Ad 7. 

Torben Jacobsen, Stig Jensen, Jan Hansen og Eva Nielsen genvælges til Brugerrådet med 

akklamation. 

Kirsten Larsen genvælges som suppleant med akklamation. 

Ad 8. 

Inge Schriver genvalgt som revisor med akklamation. 

Ad 9. 

Fra salen ønskes der mikrofoner benyttet ved næste generalforsamling. 

Fra salen blev der stillet spørgsmål om Ældre Sagen ikke skulle være medlemmer. Torben Jacobsen 

kunne oplyse, at der arbejdes sammen med Kommunen om betaling for lån af lokaler i dagtimerne. 

Han forventer en afgørelse senest i uge 7. Efter kl. 16.30 betales der ikke for lån af lokaler. 

Fra salen blev der spurgt om planer for Aktivitetshuset. Torben Jacobsen oplyste, at planerne var, 

at Daghjemmet skal flytte til Korttidsplejehjemmet, der skal ny ventilation m.m. , alt til et beløb på 

ca. 5.3 mill. kroner, men der er p.t. ingen penge. 

Torben Jacobsen oplyste, at Aktivitetshuset har lokaler nok, men at der mangler igangsættere. 



Fra salen var der ønske om flytning af løbebånd i Fitnessrummet. 

Der var ønske om at genstarte med foredrag, men p.t. ønsker ingen at deltage i arbejdet, og det er 

for stor en økonomisk belastning. Mit Arbejdsliv erstatter delvis foredrag. 

Karen kom med et oplæg vedrørende viden om nye færdselsregler og tavler. En kørelærer vil lave 

en aktivitet omkring dette – pris pr. deltager vil være 60,- kr. Tidspunkt oplyses senere, og der 

arbejdes videre med projektet. 

Generalforsamlingen sluttede med kaffe og fastelavnsboller samt almindelig snak ved bordene. 

 

Referent: Inger 


